
 

 

REFERAT  

Sør-Varanger 

Travlag 

  

 

 

Medlemsmøte 

Tid: (dato, fra kl til kl): 01.11.2016 kl. 18.00 - Sted: Ritz , Kirkenes 

Innkalt av:  Siri Sivertsen  21 medlemmer  

Ordstyrer: Siri Sivertsen Referent: Siren Vonka Danielsen 

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/
tidsfrist 

1. Grand Slam -Økonomi… 

Vi gikk i underskudd under Grand Slam.  

Vi ønsker å velge ut funksjonærer selv, hvis det 

skulle bli Grand Slam neste år, dette tas videre til 

NNTF.  

-hva synes folket? Ris / ros 

Vi er skuffet over at folkehesten Nord-Norge ikke 

stilte opp på Grand Slam på Pasvik Travpark.  

Leder Siri syns dette var et godt gjennomført 

arrangement, og synes vi skal være fornøyd!  

Vi har fått mye ros fra andre travlag og enkelt 

personer, og at dette var et kjempe bra arrangement.  

 

2. Dugnader, travbanen  Mye gjort 

-økonomi , fått en del tilskudd 

 

3 Forslag til valgkomiteen Viktig å være med å tenke over hvem som skal sitte 

i styret 

Styrets medlemmer skal velges for 2 år og 

varamedlemmer skal velges for 1 år.  

På valg: 

Bjørge, Siri, Camilla + 1. og 2. vara. 

Ikke på valg: 

Siren og Birgit sitter enda ut 2017 

 

4. Salt Fått 12 sekker salt med bindemiddel fra veidekke, 

leid transport og fått det på banen. 

 

5 Høstkonferansen Sender ut referat i etterhånd. 

- Grand Slam  

- Folkehesten  

- Transportstøtte  

 

6 DU-midler Må få søkt midler og fått ordnet svingene bedre. 

Hvem kan lage et anbud, litt kjapt.. Bjørge ser på 

det. 
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7 GF- 25.01.2017 Innkalling i avisa i dag.  

Saker må inn til styret innen 3. Januar.. 

 

8. Eventuelt Trenings avgift:  

Forslag om å ha 300,- pr. hesteeier, i stedefor 300,- 

pr hest.  

Forslag om å ha en stopp sum, siden noen har flere 

hester.  

Flere som synes dette er dyrt, og ikke minst med 

tanke på rekrutering. 

-Banen er ikke åpen for vinter trening, da det ikke 

er nok penger til å holde banen åpen.  

Litt uenighet, men tar dette med og lager forslag til 

Generalforsamling 24.01.2017 og blir avgjort da! 

 

- Sende tilbakemelding til Harstad: klager 

fra medlemmene om at de ikke føler seg 

velkommen, og dårlig ordninger på stall, 

luftegårder, osv.. 

 

Løp i Finland 

Det kom ønske fra medlemmene om å undersøke 

muligheten for, ved deltagelse på løp i Finland, å få 

en kontaktperson  / funksjonær der som kan være 

behjelpelig med språk / oversettelser mm. på 

løpsdagene..  

 

    

 

 

Dato: 01.11.2016 

Referent 

Sign 

Siren Vonka Danielsen  

 

 

 


